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 Скопље -- Важно је да македонски парламент настави са агендом и фокусира се на
неопходне реформе са партијама које их подржавају на путу ка евроатлантским
интеграцијама.

  

  То је саопштила америчка амбасада у Скопљу реагујући на последње догађаје у вези са
усвајањем Закона о употреби језика у Собрању.   

У саопштењу Амбасаде се подсећа да је премијер Зоран Заев јуче рекао да је дужност и
одговорност владе и политичких лидера у Македонији да следе интересе свих грађана у
Македонији, преноси МИА.

  

Што се тиче Закона у употреби језика заменик премијера Бујар Османи је почетком
недеље у Бриселу потврдио да ће македонска влада послати закон Венецијанској
комисији да процени и да препоруке како би се осигурало да закон буде у складу са
европским стандардима, навела је Амбасада САД.

  

Амбасада наглашава да је званичник Стејт департмента Вес Мичел у уторак у Скопљу
рекао да је Македонија начинила огроман напредак у процесу изградње снажне
демократије.

  

Македонија има шансу да направи напредак на свом путу ка ЕУ и НАТО који подржава
велика већина грађана, закључила је Амбасада САД.

  

 1 / 2



Амбасада САД у Скопљу: Важно је да македонски парламент настави са реформама које воде ка путу у ЕУ и НАТО
петак, 16 март 2018 23:51

(Танјуг)

  

 2 / 2


